
Protokół Nr XXIV/12
z XXIV Nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Sokółce

w dniu 20 lutego 2012 r.

Obrady rozpoczęto o godzinie 14.30, zakończono o godzinie 14:50
Przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej Jerzy Kazimierowicz
Protokołowała Joanna Korzeniewska - Obsługa Rady Miejskiej

Obecni:
1/ Radni: wg załączonej listy obecności str. .
2/ Burmistrz Sokółki Stanisław Małachwiej, Zastępca Burmistrza Krzysztof Szczebiot,
Zastępca Burmistrza Piotr Karol Bujwicki,
3/ Sekretarz, Skarbnik, Kierownicy Wydziałów Urzędu Miejskiego, jednostek
organizacyjnych Gminy, przewodniczący rad osiedli, sołtysi oraz zaproszeni goście - wg
załączonej listy obecności - str. .
Informację o terminie i miejscu sesji podano do wiadomości publicznej poprzez wywieszenie
na tablicy ogłoszeń oraz w Biuletynie Informacji Publicznej.

Porządek obrad:
1. Otwarcie sesji.
2. Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Sokółka na 2011 rok.
3. Zamknięcie sesji.

Ad. l
Przewodniczący otworzył obrady XXIV sesji Rady Miejskiej w Sokółce stwierdzając, że
podejmowane w dniu dzisiejszym uchwały będą prawomocne.

Ad.2
Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Sokółka na 2011 rok przedstawiła Pani
Skarbnik Janina Kucharewicz.
Z-ca Burmistrza K.Szczebiot dodał, że projekt będzie finansowany z EFS Kapitał Ludzki,
obejmie wszystkie szkoły podstawowej w klasach 1-3, będzie to ok. 500 uczniów i zajęcia
będzie prowadzić 85 nauczycieli.
Opinia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego - pozytywna w zał. str.. ...
Opinia Komisji Oświaty, Kultury, Opieki Zdrowotnej i Sportu- pozytywna w zał. str ...
Radny lPanasiuk zapytał czy tej projekt obejmie szkołę w Lipinie?
Z-ca Burmistrza K.Szczebiot wyjaśnił, że nie obejmie to szkoły w Lipinie ale ta szkoła będzie
realizowała własny projekt. Szkoła w Janowszczyżnie będzie realizowała ten projekt sąjuż
umowy podpisane z nauczycielami z tej szkoły.
Radny lPanasiuk dodał, że po rozmowie z rodzicami, to nie będą posyłać dzieci do szkoły w
Janowszczyźnie jeśli przejmie ją stowarzyszenie. Czy szkoła się wtedy utrzyma?
Z-ca Burmistrza K.Szczebiot wyjaśnił, że jest to decyzja rodziców gdzie chcą posyłać dziecko
do szkoły.

Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 21 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr XXIV/ 176/12



Ad.3
W związku z wyczerpaniem porządku, obrady Sesji w dniu dzisiejszym zostały zakończone.

Protokółowała
Joanna Korzeniewska

Przewodniczył
Jerzy Kazimierowicz


